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Prosze o odpowiedz' w sprawie:
Dotycz ß .' Ur-*egŁr/oi-rf'ania stanu prawnego drogiprzy ul. Głównej 5, 7, 9.

W odpowiedzi na interpelacje (odp. z dnia 29.01.2018r.) w ostatnich zdaniach padłostwierdzenie „Po uregulowaniu stanu prawnego ww. nieruchomości „__” . Dlatego prosze oI informacje jakie czynności zostały wykonane w celu uregulowania stanu prawnego? Kiedy:można oczekiwać jakichkolwiek decyzji?

Przemysław Pawlik
(podpis)


